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Lars Ahlenius, bitr enhetschef Jobbtorg City 

Niklas Malmström, administratör/sekreterare 

Marie Heinefors, administrativa staben 

Tidpunkt: 

Onsdagen den 14 december 2016 kl. 15:00-16:00 

Plats: 

Arbetsmarknadsförvaltningen, Livdjursgatan 4 

Justerat den 25 januari 2017 

 

 

 

Britt-Marie Färm    Lena Huss 

Ordförande     Justerare 

 

 

Niklas Malmström 

Sekreterare  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§1. Mötet öppnades av ordförande Britt-Marie Färm 

§2. Dagordningen fastställdes 

§3. Val av sekreterare 

Niklas Malmström valdes till sekreterare. 

§4. Val av justerare  

Till justerare valdes Lena Huss 

§5. Föregående möte och föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades på föregående mötesprotokoll. 

Protokollet lades till handlingarna. 

§6 Serviceassistenter  

Lars Ahlenius informerade rådet om serviceassistenter. 

Satsningen på Serviceassistenter är en del av Stockholmsjobben 

som ska stötta personer som av olika anledningar har svårt att ta sig 

in på arbetsmarknaden. Arbetsmarknadsförvaltningens uppdrag är 

att samordna detta inom staden. Anställningarna ska vara möjliga 

att kombinera med utbildning, särskilt prioriterat för unga som 

saknar gymnasiekompetens. Det kombineras med vägledning och 

vidare matchning. Det pågår nu en tredje omgång och insatsen har 

efter första året utökats till att omfatta 24 månader istället för 12. 

Aspiranternas målgrupp har också utökats från främst Lärvux 

målgrupp till att också innefatta individer med 

funktionsnedsättningar likt psykisk ohälsa; alla individer som har en 

funktionsnedsättning som sänker arbetsförmågan ska kunna delta. 

Verksamheten har även utökats från att endast inrikta sig mot barn- 

och äldreomsorg till att nu innefatta fler inriktningar. 

 

Lars informerade även om att de tagit över Alfa-verksamheten från 

socialförvaltningen och informerade kort om verksamheten och 

deras arbetssätt. 

 

Rådet önskar att vid ett senare tillfälle få vidare information från 

Lars om Alfas verksamhet. 

 

§7. Ärenden inför arbetsmarknadsnämndens sammanträde 

Yttrande över remiss av motion (2016:73) om ett samlat grepp om 

stadens arbete med tolkning 

AMN 2016-0263-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

Yttrande över remiss av motion (2016:75) om en hearing för ett 

bättre företagsklimat i Stockholm 

AMN 2016-0264-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remiss av motion (2018:80) om att etablera ”One 

stop Shop” för arbetskraftsinvandring i Stockholm 

AMN 2016-0266-01.06 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Yttrande över remis av motion (2016:78) m psykisk ohälsa ett 

växande problem – Stockholm behöver en stark samlad 

stadsövergripande strategi för att kunna göra skillnad 

AMN 2016-0275-01.06 

Rådet lämnar följande yttrande: 

Rådet har tagit del av ärendet. Det är oroväckande att psykisk 

ohälsa är så vanligt förekommande och dessutom tycks vara i 

ständig ökning. Allt fler sjukskrivningar beror på psykiska besvär. 

Många individer med denna typ av problematik står helt utanför 

arbetsmarknaden - man har aldrig lyckats komma in i arbetslivet. 

Därmed har dessa personer inte heller skydd i form av a-kassa eller 

sjukpenningsgrundande inkomst. 

Rådet ser mycket positivt på att förvaltningen uppmärksammar 

frågan och ser behovet av insatser för att motverka psykisk ohälsa. 

Förvaltningen betonar även vikten av samarbete mellan olika 

aktörer. Arbetsmarknadsnämnden är en av flera viktiga deltagare i 

stadens samlade åtgärder för att förbättra livsvillkoren för dessa 

individer.  

Det är ytterst angeläget att så många som möjligt får arbete och 

meningsfull sysselsättning. Arbete är en förutsättning för ett gott liv 

och delaktighet i samhällsgemenskapen.  

 

Yttrande av remiss av Vision 2040 – Ett Stockholm för alla 

AMN 2016-0366-01.06 

Rådet lämnar yttrandet att de borde ha blivit inkopplade i ärendet 

tidigare för att kunna ha en möjlighet att påverka innehållet. Vid 

framtagande av sådana viktiga dokument är det av vikt att rådet ges 

möjlighet att påverka innehållet vad gäller exempelvis 

funktionsnedsättningsperspektivet  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

 

Strategi för näringslivssamverkan 

AMN 2016-0365-01.01 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Svar på skrivelse om hur Stockholms stad ska säkerställa att 

bostadsituationen ska lösas för nyanlända utan att det går ut över 

andra stockholmare med behov av bostad i Stockholm 

AMN 2016-0326-01.05 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Riktlinjer för karriärlärare inom arbetsmarkandsförvaltningen 

AMN 2016-0332-01.05 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

 

Stockholms stads handlingsplan för det kommunala aktivitsansvaret 

AMN 2016-0355-01.05 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  

 

Svar på skrivelse om mottagandet av nyanlända 

AMN 2016-0360-01.05 

Rådet vill påpeka att det är viktigt att nämna trauman i skrivelser av 

detta slag och att det i denna skrivelse saknas. Detta för att 

medvetandegöra om frågan och belysa problematiken. 

 

Förvaltningen svarar att det arbetas aktivt med att medvetandegöra 

om exempelvis Posttraumatiskt stressyndrom (PTSD), det pågår 

även en diskussion tillsammans med FINSAM om hur man på bästa 

sätt ska kunna arbeta med frågan och hur man kan samverka 

konkret för att hjälpa målgruppen. 

 

Rådet ställer sig bakom förvaltningens svar. 

 

Verksamhetsplan med budget 2017 

AMN 2016-0316-01.02 

Rådet har tagit del av ärendet och lägger det till handlingarna utan 

några synpunkter.  
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Protokoll fört vid möte med 

arbetsmarknadsnämndens råd för 

funktionshinderfrågor 

 

§8 Lokalernas tillgänglighet 

Louise Lindström uppmärksammar att det finns nya entrédörrar, 

men att dörröppnarna dels fortsatt är felvända och att det saknas 

dörröppnare på insidan. 

 

Förvaltningen svarar att det är en nyinstallation av dörrarna som 

inte ännu är slutförd, utan att arbetet pågår och att det ska bli rätt 

när det är färdigt. 

 

§9. Övriga frågor 

Louise Lindström tar upp kyrkogårdsförvaltningens redovisning av 

feriearbetande ungdomar under 2016. Poängterar att det är väldigt 

tråkigt att de ungdomar som fungerar bra på en arbetsplats och som 

trivs där inte får möjlighet att komma tillbaka året efter, detta då 

systemet är centralt och det är bestämt att det ska vara olika sysslor 

man utför varje period.  

 

Louise Lindström visar en tidningsartikel som handlar om att 

invandrade kvinnor, som står långt ifrån arbetsmarknaden, får hjälp 

att komma in i arbetslivet. 

Louise Lindström visar en bild från Magasinet S vinter 2016/2017  
med rubriken ”de nya medarbetarna” som är en bild på en robot. 

§10. Nästa möte 

Nästa möte äger rum onsdagen den 25 januari 2017, (kl. 14.30 för 

förmöte, rådets sammanträde kl. 15.00). 

§11. Mötet avslutades och ordförande önskade en god jul och ett 
gott nytt år. 

 

 

 


